

## Protokoll styrelsemöte 2022-10-10

Närvarande: Johan Johansson, Ann Larsson, Jonas Larsson, Christin Gimberger, Fabian Manirebanimaphune, Annika Hentilä.

Frånvarande: Björn W Andersson

Mötessekreterare: Christin Gimberger

1. Mötet öppnande

*Mötet öppnas.*

2. Dagordningen

*Dagordningen godkänns.*

3. Föregåendeprotokoll

*Föregående protokoll går igenom och godkänns.*

4. Ekonomi

*Saldot på kontot är 416 114,32 kr.*

5. Klasskampen

*19 anmälda lag.*

*20 000 kr i bruttointäkter.*

*Summering av klasskampen behöver göras av alla som varit delaktiga. Vi skriver i*

*Messengergruppen för ledare och styrelse och samlar upp.*

*Några saker som diskuterades:*

- *Kom ihåg att vi behöver vara fler vid entrén i början av kvällen då det uppstod mycket kö. Om vi sprider ut oss om tar entré vid fler sällen kan vi minska på kön.*
- *Kiosken: bra om det går att få ett flöde med besökare till kiosken med ingång från ett håll och utgång vid ett annat för att minska trängseln.*
- *Är det ok att ta med spelare från yngre lag? Det uppkom en del frågor inför klasskampen, det behöver vi ha rätt ut innan.*
- *Många föräldrar som har barn som spelar i laget hamnar lätt ledare för ett klasslag, men föräldrarna behöver vara behjälpliga i att bemanna kiosk mm. Vissa lag hade svårt att bemanna sina tilldelade uppgifter.*
- *Skulle vara bra om vi kunde engagera idrottslärarna ännu mer för att få fler lag att anmäla sig.*
- *Öronproppar till försäljning nästa år.*
- *Bistå med enkla regler till lagledarna.*
- *Domarna behöver tala om vad de blåser för, inte bara visa tecken. Man kan inte räkna med att barnen förstår.*

6. Jubileumsmatchen

*11 nov.*

*P14 vit mot blå kl 18.00. P14 vit och blå ansvarar för funk, kiosk och matchvärd.*

*Kl 19.45 spelar herrlaget mot LIF Lindesberg. F12 ansvarar för entré och kiosk.*

*Vi bjuder in p10, f10 och minihandbollen.*

*Vi behöver annonsera i tex Lindenytt, Tvärsnytt (Jonas kollar).*

7. Arbeten

*Försäljning av kläder, kakor etc.*

*Kakor säljs just nu av skolorna så det får bli senare i så fall.*

*Ravelli säljs inte av andra lag. Det är något dyrare än Newbody men ger ganska bra förtjänst.*

*Majaraketen föll ingen i smaken.*

*Styrelsens förslag är att vi testar att sälja Ravelli före jul.*

8. Team Sportia

*Sponsorerna täcker kostnaderna för matchställen.*

*Alla ledare har fått en tröja.*

*Alla bollar, sjukvårdsväskor, Kempabagar, har kommit. Vi har ännu inte fått matchställen.*

*Beställda kläder hämtas upp på Team Sportia i Lindesberg, alternativt i sporthallen vid utkörning, datum meddelas.*

*Poolspels t-shirts är beställda till minihandbollen.*

9. P10

*Annika huvudtränare, Ida kommer tillbaka som hjälptränare. Det finns också stöd från Johan, Tony.*

*Serien ser betydligt bättre ut efter att det blivit sammandrag av matcher. Vi försöker justera matcherna mot Borlänge för att få mer tid mellan matcherna som nu ligger med bara 18 min vila mellan.*

10. Funktionärer

*Kursen har hållits. Marias lag har bara två funktionärer. Övriga lag har tillräckligt med funktionärer. Vi får försöka hjälpas åt att täcka upp på matcher när funktionärer saknas.*

11. Hallen

*Minihandbollslinjer. Sisu har sagt att de kan hjälpa till att bekosta linjer för minihandbollen.*

*Vidareförmedlad kontakt till kommunen.*

*Hallstädningen är fortfarande en fråga som behöver lösas. Efter nyår har kommunen sagt att de ska ta över städningen, men det finns mer att diskutera. Skulle behövas en maskin. Vi har erbjudit plats för förvaring av maskin.*

*Förrådet – behövs belysning, nya hyllor mm.*

12. Jubileumsmiddagen 22 okt

*Det finns intresse från flera. Vi ställer frågan i Messengergruppen och tar upp anmälan.*

13. Övriga frågor

- *Bergslagslyftet – Jonas har sökt och beviljats 10 000 kr från Bergslagslyftet. Viss motprestation krävs. Jonas skickar ut information till styrelsen.*
- *Vi kan få åka på en match i Linde och/eller Örebro. P10 och F10 kan ev få vara maskotar. Ställ fråga i lagen. Herrarnas VM ligger i Sverige nästa år i januari. Skulle kunna vara något att åka på. Damernas em går 4-20 november i Slovenien, Nordmakedonien och Montenegro. Vi skulle kunna titta gemensamt på en någon match i tex Föreningarnas hus.*
- *Mötesschema behöver tas fram på nästa möte för året. Finns ett tidigare årshjul som vi kan ta inspiration av. Jonas skickar ut den så får vi se till att justera den. Vi går igenom till nästa möte.*

14. Nästa möte

*22 november, 18.30. Hemma hos Anne, Hallongränd 12.*

*Sekreterare: Christin Gimberger.....*

*Ordförande: Johan Johansson .....*